
Verksamhetsberättelse 2023 
UMS i Örebro 

Om UMS i Örebro
 
UMS i Örebro är en lokalförening inom 
förbundet Unga med språkstörning. 

Föreningen är till för unga mellan 13 och 30 
år som har en språkstörning och som bor, 
går i skola eller befinner sig i närheten av 
Örebro.

Årsmöte 
 
UMS i Örebro bildades den 15 december 
2022, vid ett högtidligt årsmöte på 
Pitcher´s i Örebro.

Åtta medlemmar deltog i mötet. Stadgar antogs och en ny 
styrelse valdes. En verksamhetsplan för 2023 antogs också.

Efter mötet spelade vi Prison Island och därefter åt vi 
hamburgare.

Styrelsen
 
Styrelsen har under året bestått av:

Gabriella Korkis, ordförande 
Emma Frid, sekreterare 
Dennis Kogutenko, kassör 
Keziah Nyaketcho, ledamot 
Yonatan Fanus, ledamot 
Maja Emberg, ledamot

Styrelsen har haft sju protokollförda 
styrelsemöten under året.

Sociala aktiviteter

Föreningen har ordnat sex medlemsträffar under året.



Bowling och taccobuffet på Strike 15/2

25 deltagare bowlade och åt tacco tillsammans.  
Föreningen fick några nya medlemmar.

Gocart på Jumpyard 18/4

14 deltagare var med och körde gocart inomhus på Jumpyard. 
Man hade också tillgång till trampolinparken efter gocart-heaten.

Minigolf och glass vid svampen 24/5

19 deltagare träffades och spelade minigolf och åt glass vid 
svampen.

Sommaraktivitet i Hästhagen 7/6

Terminen avslutades med picnic i Hästhagen med 13 deltagare. 
Vi grillade korv, fikade och spelade kubb.

Spelkväll på Föreningarnas hus 19/10

12 deltagare träffades och spelade olika brädspel och mumsade 
på smörgåsar, kakor och snacks. 
Vi spelade t.ex. Twister, Jenga, Försvunna diamanten mm.

Bowling och burgare på Pitcher’s 7/12

Vi avslutade året som vi började, med en bowlingaktivitet.  
33 deltagare var med och spelade och åt hamburgare. 
Aktiviteten lockade även några nya medlemmar.



Styrelseutbildning
 
Gabriella Korkis från föreningens styrelse deltog i en 
styrelseutbildning som ordnades av ABF och UMS i 
Stockholm.

Möten och representation
 
Föreningen var med på en träff för elever som besökte 
Riksgymnasiet den 28/11.

Representanter från styrelsen var på plats på Café 019 för 
att berätta om föreningen för elever på studiebesök.

Tack!
 
Tack för det här året som vi hoppas är det första av många 
verksamhetsår framöver!

Tack alla medlemmar, det är ni som är föreningen och som 
skapar den härliga stämningen på träffarna.

Tack styrelsen för ert engagemang och era idéer.

Tack Riksförbundet DHB som har bidragit med ekonomiska 
medel och med personal under året.


